



INVITATION

INTERNATIONAL YEAR
OF GLOBAL UNDERSTANDING

We would love for you to join us in wrapping up this successful and events-packed International Year of Global Understanding (IYGU) in a half-day ceremony that showcases the year's highlights. At the same time, we will outline possible scenarios for a fruitful continuation of all the important achievements.

Wir würden uns sehr freuen, wenn Sie diese Einladung annehmen könnten, um mit uns die Highlights dieses höchst erfolg- und ereignisreichen International Year of Global Understanding (IYGU) zu würdigen. Gleichzeitig werden mögliche Szenarien für eine fruchtbare Fortsetzung der wichtigen Errungenschaften vorgestellt.

OFFICIAL WELCOME
Presenter: Marie Kaiser
(radioeins^{rb}, Berlin)

KEYNOTE SPEAKERS
Klaus Töpfer
Carlos A. Torres

PRESENTATION OF THE
YIGU ACHIEVEMENTS

The event is free of charge.

///

BEGRÜßUNG & GRUßWORTE

*Moderator: Marie Kaiser
(radioeins^{rb}, Berlin)*

*HAUPTREDNER
Klaus Töpfer
Carlos A. Torres*

*PRÄSENTATION DER
YIGU-ERGEBNISSE*

Der Eintritt ist frei.

We herewith invite you to the
**Closing Ceremony of the
International Year
of Global Understanding
(YIGU)**

at 1 p.m. November 21, 2017
at the Aula of the
Friedrich Schiller University Jena.

The YIGU triennium 2015 – 2017 was initiated on behalf of the International Geographical Union (IGU) and organized with the support of the Friedrich Schiller University. It was proclaimed by the International Science Councils of the Social (ISSC), Natural (ICSU) and Human Sciences (CIPSH).

///

Hiermit laden wir Sie herzlich zur

***Abschlussfeier des International
Year of Global Understanding
(YIGU)***

*am 21. November 2017 um 13 Uhr in die Aula
der Friedrich-Schiller-Universität ein.*

Das YIGU Triennium 2015 – 2017 wurde im Namen der Internationalen Geographischen Union IGU initiiert und mit der Unterstützung der Friedrich-Schiller-Universität organisiert. Es wurde von den drei Weltdachgesellschaften der Sozial-, Natur- und Geisteswissenschaften proklamiert.